南區區議會(2008-2011)屬下 社區事務及宣傳委員會第二十二次會議議程

Agenda for the 22nd Meeting of the Community Affairs and Publicity Committee, Southern District Council (2008-2011) (SDC)

日期: 2011年1月31日(星期一) Date: Monday, 31 January 2011

<u>時間</u>: 下午 2 時 30 分 <u>Time</u>: 2:30 p.m.

地點: 香港香港仔海傍道 3 號 Venue: SDC Conference Room

逸港居一字樓 1/F, Ocean Court,

南區區議會會議室

3 Aberdeen Praya Road,
Aberdeen, Hong Kong

議程

Agenda

(修訂於 Revised on 26.1.2011)

第一部份 -- 討論事項

Part I -- Items for Discussion

- 一、 通過南區區議會屬下社區事務及宣傳委員會於 2010 年 12 月 6 日舉行 的第二十一次會議紀錄初稿
- 1. Confirmation of the Draft Minutes of the 21st Community Affairs and Publicity Committee (CAPC) Meeting held on 6 December 2010
- 二、 續議事項 (社區事務文件 1/2011 號)
- 2. Matters Arising from the Last Meeting (CAPC Paper No. 1/2011)
- 三、 建設南區文學徑地標 (社區事務文件 4/2011 號)
- 3. Construction of Southern District Literary Trail Landmarks (CAPC Paper No. 4/2011)

- 四、 在房屋署直接管理的屋邨全面推行租約事務管理與物業管理合併計劃 (本議題由房屋署提出) (社區事務文件 5/2011 號)
- 4. Full Extension of the Merger Scheme to Streamline Property Management and Tenancy Management Services in All Remaining Estates Managed by Housing Department (Item raised by Housing Department) (CAPC Paper No. 5/2011)
- 五、 南區區議會撥款申請:地區團體舉辦的非節日性活動 (社區事務文件 6/2011 號)
- 5. Application for Southern District Council Funds: Applications from Local Organizations to Organize Non-festive Activities (CAPC Paper No. 6/2011)
- 六、 南區區議會撥款申請: 2011 年香港花卉展覽 綠化推廣攤位 (社區事務文件 7/2011 號)
- 6. Application for Southern District Council Funds: Hong Kong Flower Show 2011 Green Stalls (CAPC Paper No. 7/2011)
- 七、 南區區議會撥款申請:南區南分區鴨脷洲萬歲同歡慶春節 (社區事務文件 8/2011 號)
- 7. Application for Southern District Council Funds: Southern District South Area Committee Tea Reception (CAPC Paper No. 8/2011)
- 八、 南區區議會撥款申請:南區區議會第三屆全港運動會 南區代表團宣傳活動計劃 (社區事務文件 9/2011 號)
- 8. Application for Southern District Council Funds: The 3rd Hong Kong Games Promotional Schemes for Southern District Representative Team
 (CAPC Paper No. 9/2011)
- 九、 南區區議會撥款申請:2011年南區青少年足球訓練計劃(3月至5月) (社區事務文件 13/2011 號)
- 9. Application for Southern District Council Funds: 2011 Football Training Programme for the Youth in the Southern District (March May) (CAPC Paper No. 13/2011)

- 十、 2011-2012 年度居民團體活動撥款計劃之撥款分配建議 (社區事務文件 10/2011 號)
- 10. Proposed Allocation of SDC Funds of Block Allocation Projects 2011-2012 (CAPC Paper No. 10/2011)
- 十一、2010-11 年度推廣旅遊發展工作小組進展報告 (社區事務文件 11/2011 號)
- 11. Progress Report of Working Group on Promoting the Development of Tourism 2010-11 (CAPC Paper No. 11/2011)
- 十二、2010年度國際復康日及康復服務公眾教育活動工作報告 (社區事務文件 3/2011 號)
- 12. Report on Activities of the International Day of Disabled Persons 2010 and Public Education on Rehabilitation (CAPC Paper No. 3/2011)

十三、 其他事項

13. Any Other Business

十四、下次開會日期

14. Date of Next Meeting

第二部份 -- 參考文件

Part II -- Items for Information

- 2010-2011 年度南區區議會撥款作社區參與計劃活動的財政報告 (截至 20.1.2011)(社區事務文件 2/2011 號)
- 1. Financial Statement in respect of Southern District Council Funds for Community Involvement Projects 2010-2011 (as at 20.1.2011) (CAPC Paper No. 2/2011)

南區區議會秘書處 2011年1月 Southern District Council Secretariat January 2011 歡迎公眾人士旁聽上述會議。會議的錄音將於會議後三個工作天內上載至南區區議會網頁(http://www.districtcouncils.gov.hk/south),而會議紀錄則須待下次會議正式通過後,方會上載至網頁,一般需時三個工作天。公眾人士如欲索取各項議程的會議紀錄,請致電 2814 5800 與南區區議會秘書處聯絡。

Members of the public are welcome to sit in on the above meeting. For English translation of the minutes on any specific items, please contact the SDC Secretariat at 2814 5800.